
Nr AO.0012.4.00003.2022 

Protokół Nr 35 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie,  

które odbyło się 10 maja 2022 r. o godz. 9:00 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska     - skarbnik gminy; 

Karolina Macyszyn-Miderska  - inspektor.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący komisji 

Wiesław Stolarski. Na wstępie stwierdził quorum (4 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się            

na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni jednogłośnie, 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2021 rok. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Członkowie komisji szczegółowo analizowali sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew za 2021 r. Wyjaśnień udzielała Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska. Powyższe 

sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Komisja poprosiła Skarbnika o wyjaśnienie rozbieżności 

pomiędzy planowanymi wydatkami inwestycyjnymi, a rzeczywistym wykonaniem przedstawionym 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok poprzedni. Skarbnik omówiła szczegółowo przyczyny 

rozbieżności pomiędzy planem, a wykonaniem. Wyjaśniła także przyczyny rezygnacji z wykonania 

niektórych zadań planowanych do realizacji na początku roku. Następnie, przedstawiła należności  

z jakimi budżet przeszedł na rok 2022 w kwocie 1.663.387,86 zł, w tym zaległości stanowiły kwotę 

1.064.936,47 zł. Najwyższe kwoty zaległości stwierdzono: w gospodarce mieszkaniowej z tytułu najmu 

lokali mieszkalnych, podatku rolnym, podatku od nieruchomości, podatku od środków 

transportowych oraz opłatach za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Po przeprowadzonej 

dyskusji, komisja prosiła burmistrza, by zweryfikować, czy mieszkańcy domków letniskowych mają 

zawarte umowy na korzystanie z usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych. Następnie 

komisja zwróciła uwagę na wysokość kosztów związanych z wydawaniem Gazety Kleczewskiej  

w porównaniu do lat wcześniejszych oraz poprosiła o wyjaśnienie w zakresie współpracy Gminy 

Kleczew ze stowarzyszeniem Klub Sportowy „Sokół Kleczew” w związku z powyższym, prosiła  



by na kolejnym posiedzeniu komisji był obecny dyrektor MGOK w Kleczewie oraz dyrektor OSiR  

w Kleczewie.   

Ad 4. Wolne wnioski. 

Przewodniczący komisji poinformował, iż kolejne posiedzenie komisji odbędzie się 19 maja br.  

o godz. 9:00. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -     ………………………………… 

   Zastępca Przewodniczącego  - ………………………………… 

   Członek    -  ………………………………… 

   Członek    - ………………………………… 

 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 

 

 


